
Kronika obce Kyšice rok 2007. 
 

Je radost začít rok dobrou zprávou. Během roku jsou dohotoveny a zkolaudovány stavby: chodníky 

při hlavních komunikacích, veřejné osvětlení, úprava návsi a komunikace za návsí. Kyšice jsou 

najednou jinou obcí! Kdo musí procházet vesnicí, jistě ocení neporovnatelnou bezpečnost a pohodlí 

chůze podél silnic. Ale jako vždy, když se objeví něco nového, je to ihned zneužito. Na novém 

povrchu před čp. 14 se začaly otáčet kamiony které minuly odbočku do Vesety. Je nutno odbočku 

lépe označit, aby k tomuto nedocházelo, těžké návěsy by náves velice rychle zničily. Nastal ale 

ihned jiný problém. Jelikož kolem domu v Braškovské ul. čp. 42 je značný provoz, jak osobní 

doprava, tak i kamionová přeprava. Kamiony, vytáčející se kolem domu směrem na Valdek, 

najíždějí do těsné blízkosti plotu zmíněné usedlosti a tento poškozují. Je nutno přemýšlet o nějaké 

zábraně nedovolující najíždět při odbočování vpravo k Valdeku. A je ohrožena bezpečnost lidí, 

chodících do Vesety. Musí se vybudovat co nejdříve chodník k Vesetě. K tomu ještě Unhošť 

omezila vjezd kamionů do města, tudíž přes Kyšice jezdí ještě více kamionů objíždějících Unhošť. 

K řešení dopravní situace proběhlo jednání na Obecním úřadě 9. listopadu v 9:00 hod. Je zakázáno 

kamionům odbočovat vpravo na Valdek kolem domu manželů Krejčí, veškerá doprava z Vesety má 

být směřována přes Braškov. Jsou vážné pochybnosti, že se tento zákaz bude dodržovat! 

 

Jen se skončilo s osázením Kobyly, už nějací zloději ukradli nově vysázené stromečky. Případ řešila 

Policie ČR. A z těžko pochopitelných důvodů zemědělské družstvo rozoralo cesty k Vinohrádku, 

případ řeší majetková komise. 

 

Pokračují práce na přípravě stavby cyklostezky Kyšice – Unhošť. Samozřejmně je potřeba nejprve 

zajistit financování. V případě stezky Kyšice – Unhošť finance shání obec Kyšice. V plánu je stavba 

cyklostezky Kladno – H. Bezděkov – M. Kyšice. Na tuto stavbu přispěje Středočeský kraj, dohled 

nad stavbou má obec Braškov. 

 

Se souhlasem místního Svazu zahrádkářů je moštárna převedena zpět do majetku obce. Moštovat se 

bude nadále v režii zahrádkářů, vlastnictví objektu nehraje žádnou roli, moštování bez změny. 

 

Na Sokolovnu je zpracována projektová studie a obec to bude stát 84 000 Kč. Poté OZ schválilo 

smlouvu na vypracování projektové dokumentace pro stavební povolení stavby: „Stavební úpravy a 

přístavba Sokolovny a ubytování v čp. 191. Cena díla je 197 000 Kč. 

 

Dalších 30 000,- bude stát radar na měření rychlosti aut přijíždějících od Unhoště. 

 

Za 1 150 000 Kč obec koupila dům čp. 5 s pozemkem, od pana Martina Nohejla z Hřebče, ul. 5. 

května 134. Dům bude po opravě sloužit v patře jako archiv a společenská místnost v přízemí. Na 

koupi je nutno si vypůjčit 700 000 Kč od Komerční banky a zbytek ceny, 450 000, splatí obec po 

podpisu a převedení nemovitosti do obecního majetku. Pojištění domu čp. 5 je uzavřeno s 

pojišťovnou Slavia. Již proběhl zápis do katastru nemovitostí a začíná se s úklidem a odstraňováním 

zdevastovaných staveb v okolí domu. Na práce je požádáno o dotaci z „Programu na obnovu 

venkova“. 

 

Na kapličce sv. Floriana byla vyrobena, firmou Svoboda Petr – truhlářství, Cajdhamlova 151, 

Beroun – Zavadilka, nová okna za cenu 91 630 Kč. Na účet obce je již připsána dotace na opravu 

kapličky ve výši 121 000 Kč. S firmou Drda – Stais s.r.o. je sjednán dodatek smlouvy o změně 

rozsahu díla o: Vzduchový kanál, elektroinstalace interiéru + hromosvod, provedení kompletní 

fasády s nátěrem, opravu říms a opravu pískovcového soklu a změna skladby sanačních omítek 

v interiéru (sic). Do kupole kapličky byly vloženy soudobé dokumenty. Slavnostní otevření, spojené 

se setkáním občanů, pohoštěním a vysvěcením zrekonstruované kapličky sv. Floriana je určeno na 

první adventní neděli 2. prosince od 15:00 hod. Za účasti občanů byla otevřena kasička s 



dobrovolnými příspěvky na opravu věžních hodin a věžního prostoru kapličky. Spočtená částka 

činila 10 178 Kč a byl sepsán protokol z otevření kasičky. Protokol byl následně podepsán všemi 

členy zastupitelstva a dvěma z přítomných občanů. 

 

Je poskytnut příspěvek 10 000 Kč Soukromé mateřské škole Slunce o.p.s. na rozšíření hřiště pro 

děti a další herní prvky. 

 

Zastupitelstvo obce se nepřipojilo k petici NE ZÁKLADNÁM. 

 

Při průtrži mračen 11. srpna kanálové vpusti nepobraly přívalovou vodu a ta se rozlila do okolí. 

Urychleně se museli vyčistit koše pod vpustěmi. 

 

Cesty kolem rybníka Parkán ničí různí jedinci svými čtyřkolkami a rybáři si na lov zajíždějí auty až 

k rybníku. Proto je na příjezdovou cestu osazena dopravní značka „Zákaz vjezdu motorových 

vozidel“. 

 

Státní statek Křivoklát je v likvidaci, ale vlastní pozemky na našem katastru. Z nich některé budou 

ležet pod budovaným novým rybníkem Na Kocourku, tudíž je obec musí buď vykoupit, anebo (což 

je lepší varianta) bezúplatně převést do svého vlastnictví. 

 

Na Velkém vrchu je záměr vybudovat rozhlednu, je zřízena kasička pro veřejnou sbírku na stavbu. 

V Kyšicích je vybráno 1 224 Kč. 

 

Obec vystupuje ze Svazu měst a obcí a podporuje „Sdružení místních samospráv – nezávislí 

starostové proti rozpočtové diskriminaci“. 

 

Jelikož jsou Kyšice v oblasti možného výskytu katarální horečky ovcí, jsou v platnosti mimořádná 

veterinární opatření. 

 

OZ je schválen nový provozovatel ČOV Kyšice firma PROSYSTEM – vodohospodářské služby 

s.r.o., Podkovářská 6, 190 00 Praha 9. Dojde k úpravě stočného, veškeré náklady provozu bude 

zajišťovat provozovatel. Provozovatel předloží plnou kalkulaci stočného s nájmem ve výši odpisů. 

Z výše nové ceny stočného se bude odvíjet příspěvek obce žijícím občanům v obci (sic). Poplatek 

za stočné bude v následném roce 500,- Kč. 

 

Ceny za svoz pevného domovního odpadu pro rok 2008: 

Popelnice o objemu 120 litrů……………….….1 000,- Kč 

Za každou další popelnici o objemu 120 litrů …902,- Kč 

Za popelnici 240 litrů…………………………  1475,- Kč 

Za každou další popelnici 240 litrů…………….1 377,- Kč 

Zaplacení jednorázového poplatku pro nemovitost obývanou dvěma a více osobami činí 

(12*jednorázová známka)………………710,- Kč 

Pytle na tříděný odpad…………...……..15,- Kč 

 Letošní přírůstek je sedm novorozenců: 

Lenka Štěpničková  18. února 

Alexandr Tony Hall   4. dubna 

Rozálie Tomsová  12. dubna 

Karolína Štorková  1. listopadu 

Natálie Štorková  1. listopadu 

Jan Kamenický  20. listopadu 

Adéla Ptáčníková  22. prosince 

 



  Navždy jsme se rozloučili se třemi spoluobčany: 

  Božena Rychlá roz. Jonáková 1. dubna ve věku 84 let 

  Jiřina Buttová roz. Mandová  15. dubna ve věku 87 let 

  Marie Soukupová roz Bendlová 14. srpna ve věku 87 let 

 Budiž jim zem lehká. 

 

   

 

 

 

 

 


